

MZDOVÁ KALKULAČKA od 1.7.2026

Priemerná mesačná mzda v hospodárstve SR	za rok 2025	1 620,00 €
Životné minimum	od 1.7.2026	295,22 €
Hranica príjmu uchádzača o zamestnanie		295,22 €
Mesačná nezdaniteľná časť základe dane	na rok 2026	497,23 €
Mesačná nezdaniteľná časť základe dane	na rok 2027	516,64 €
Maximálny DVZ pri náhrade u DPN	na rok 2026	100,2082 €
Maximálny DVZ pri náhrade u DPN	na rok 2027	106,5205 €
Základná náhrada/1km jazdy - osobné vozidlo	od 1.1.2026	0,313 €
Stravné pre č.p. 5 až 12 hodín	od 1.12.2025	9,30 €
Stravné pre č.p. nad 12 až 18 hodín		13,80 €
Stravné pre č.p. nad 18 hodín		20,60 €
HodnotaMIN stravovacej poukážky (gastrolístka)		6,98 €
HodnotaMIN finančného príspevku na stravu		3,84 €
PríspevokMAX zamestnávateľa na stravovanie (DV)		5,12 €
Povinný podiel (zákazka - služba) vo výške 0,7xCCP	za rok 2025	1 414,00 €
Povinný podiel (zákazka - tovar) vo výške 0,8xCCP		1 616,00 €
Povinný podiel (povinný odvod) vo výške 0,9xCCP		1 819,00 €

MINIMÁLNE MZDOVÉ NÁROKY

Stupeň náročnosti práce	Koeficient MM	hodinové MMN			mesačné MMN
		pre ustanovený týždenný pracovný čas			
		40 h.	38,75 h.	37,5 h.	40 h. 38,75 h. 37,5 h.
1	1,0	5,259	5,429	5,610	915,00 €
2	1,2	5,925	6,116	6,320	1 031,00 €
3	1,4	6,592	6,805	7,031	1 147,00 €
4	1,6	7,259	7,493	7,743	1 263,00 €
5	1,8	7,925	8,181	8,453	1 379,00 €
6	2,0	8,592	8,869	9,165	1 495,00 €

ODVODY DO POISŤOVNÍ

Parameter (typ poistenia)	Minimálny VZ	Maximálny VZ	Zamestnanec		Zamestnávateľ	
			Sadzba	Poistné	Sadzba	Poistné
Zdravotné	0,00 €	bez limitu	5%	670,56 €	11,0%	1 844,04 €
Nemocenské	0,00 €	16 764,00 €	1,4%	234,69 €	1,4%	234,69 €
Starobné	0,00 €	16 764,00 €	4%	670,56 €	14,0%	2 346,96 €
Invalidné	0,00 €	16 764,00 €	3%	502,92 €	3,0%	502,92 €
P. nezamestnanos	0,00 €	16 764,00 €	1%	167,64 €	1,0%	167,64 €
Garančné	0,00 €	16 764,00 €	x	x	0,25%	41,91 €
Rezervný FS	0,00 €	16 764,00 €	x	x	4,75%	796,29 €
Úrazové	0,00 €	bez limitu	x	x	0,80%	bez limitu
Celkom			14,40%		36,20%	
Odvodové úľavy (OOP)	Kategória-študenti v právnom vzťahu DBPS (OOP)				200 €	
	Kategória-dôchodcovia v právnom vzťahu DVP a DPČ (OOP)				300 € (! od 1.1.2027)	
	Kategória-sezónni zamestnanci na DPC-SP (OOP-SP)				762,00 €	
	Kategória-tréner (PZ, Dohody podľa ZP, Zmluva-športový odborník)				300,00 €	
MPZ2026	Minimálny preddavok na zdravotné poistenie (MPZ)				45,45 €	

MINIMÁLNA VÝŠKA MZDOVÝCH VELIČÍN

Peňažné plnenie	Sadzba	Hodnota
Príplatok za prácu nadčas	najmenej 25% PHZ	1,315
Príplatok za prácu vo sviatok	najmenej 100% PHZ	5,259
Príplatok za prácu v sobotu	najmenej 50% MM/45% MM (derogácia)	2,6295 / 2,36655
Príplatok za prácu v nedeľu	najmenej 100% MM/90% MM (derogácia)	5,259 / 4,7331
Príplatok za nočnú prácu	najmenej 40% MM/35% MM (derogácia)	2,1036 / 1,84065
Príplatok za nočnú prácu (riziková) práca)	najmenej 50% MM	2,6295
Kompenzácia za sťažnený výkon práce		1,0518
Náhrada za neaktívnu pohotovosť mimo pracoviska	najmenej 20% MM	1,0518

ZÁKLADNÉ ÚDAJE PRE VÝKON EXEKUČNÝCH ZRÁŽOK

Druh pohľadávky	Nepostihnuteľná časť mzdy	Povinný	Povinný (dôchodca)
Neprednostné pohľadávky (NP)	na povinného	413,30 €	413,30 €
	na vyživovanú osobu	103,32 €	206,65 €
Prednostné pohľadávky (PP)	na povinného	295,22 €	295,22 €
	na vyživovanú osobu	73,80 €	147,61 €
PP - výživné na maloleté dieťa	na povinného	123,99 €	123,99 €
	na vyživovanú osobu	51,66 €	103,32 €
PP - pokuty za priestupky	na povinného	147,61 €	147,61 €
	na vyživovanú osobu	73,80 €	73,80 €
Suma, nad ktorú sa zvyšok čistej mzdy zrazí bez obmedzenia		1 239,90 €	